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W wieku ubiegłym używano azbest w budownictwie. Po latach
okazało się, że jest to niebezpieczny materiał, którego trzeba
się teraz pozbyć. Jak usuwa się azbest w Nowym Jorku? Czy jest
to szkodliwa dla zdrowia praca?
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